
Goedenavond leden van de raad en college, 

 

mijn naam is Gradus de Weerdt voorzitter van de voetbalvereniging vv 

Wapenveld. 

in het proces van privatisering van de kleedkamers zijn wij 

teleurgesteld in het voorstel wat nu ter tafel ligt. In dit proces wat al 

vele jaren loopt, we zijn nu in gesprek met de 3e wethouder over dit 

onderwerp, zijn doelen uitgesproken en verwachtingen gewekt. 

Wij hebben nooit anders begrepen dat wij na het op peil brengen van 

het achterstallig onderhoud door de gemeente, de vereniging de 

kleedkamers qua eigendom zou overnemen. In dit jarenlange proces 

zijn investeringen die plaats hadden moeten plaatsvinden uitgesteld, 

en wij hebben dit geaccepteerd met oog dat wij met de gemeente het 

privatiserings traject in goed overleg zouden afronden. 

Mede door deze opstelling is het huidige begrootte bedrag van 

achterstallig onderhoud dus veel hoger dan als de gemeente op de 

juiste tijd het onderhoud had uitgevoerd. Ik denk daarbij aan de 

vervanging van de boilers( deze zijn van 1990) en het dak en kozijnen. 

 

Het komt nu bij ons  koud op het dak dat nu wordt geopperd om dan 

maar bij de buren te gaan douchen. Dit zal zeker niet bijdragen aan 

groei van de vereniging, daarnaast geeft het volgens ons ook praktische 

problemen. Aan het eind van het seizoen worden door beide 

verenigingen toernooien georganiseerd en niet vanwege het sportieve 

karakter. Ook in kader van een open vereniging vervalt er een optie, zo 

maakt op dit moment Van Rees, al is het nu nog beperkt, gebruik van 

onze kleedkamers. Daarnaast natuurlijk ook de vraag hoe ga je verder 

met het gebouw,laat het vervallen of slopen. Wij vinden dit gewoon 

kapitaalvernietiging. 

 

 

 

 

 



Wij begrijpen dat er kritisch wordt gekeken naar hoe de gemeente 

omgaat met haar geld, als kleine vereniging moeten wij dat ook doen. 

Op dit moment zijn in gesprek met medewerkers van de gemeente, 

wiens inzet wij zeer waarderen, om te kijken of we alternatieven 

kunnen vinden om het bedrag van achterstallig onderhoud te kunnen 

verlagen. Daarbij zullen wij nog meer zelfwerkzaamheid vragen van 

onze leden en deze zijn daartoe bereid.  

 

Wij hebben nu het gevoel dat wij het kind van de rekening zijn. In het 

vertrouwen dat in goed overleg de kleedkamers geprivatiseerd zouden 

worden lijkt het erop dat wij het lid op onze neus krijgen. Dit vinden 

wij onrechtvaardig ook als je kijkt naar investeringen die in het 

verleden zijn  gedaan bij de andere voetbalverenigingen en 

toezeggingen naar de toekomst.   

 

Ik dank u voor uw aandacht. 


